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Beste Algemeen Bestuur Vechtstromen, 

 

Op 18 juli 2023 heb ik al een brief naar jullie gestuurd waar ik op 6 september 2023 antwoord op heb 

gekregen. Toen was ik er al niet helemaal gerust op, maar gezien alle recente ontwikkelingen en 

constateringen ga ik mij steeds meer zorgen maken. Daarom zie ik mij zelf genoodzaakt om nogmaals een 

brief te schrijven waarin ik wederom mijn zorgen uit over de ontwikkelingen rondom De Schippersplas. Dit 

keer sta ik niet alleen, maar heb ik ook een aantal agrariërs en buren naast mij staan. Want wat hier 

gebeurt, is voor ons niet te begrijpen en wij hopen dat het hele project stop gezet wordt. 

 

Vanaf de eerste activiteiten, toen begin 2023 de dam in De Schippersplas is gestort, hou ik alles met 

argusogen in de gaten. Toen constateerde ik al dat er veel (rest)afval in de aangebrachte grond zat, 

vandaar mijn eerste brief aan het waterschap. En sinds de transporten met grond/bagger in najaar 2023 

zijn begonnen, houden wij samen met de buurt de werkzaamheden scherp in de gaten.  

 

Ik zelf heb geconstateerd dat het water erg troebel en ondoorzichtig is en een grijze tint heeft. Eén 

bewoner van onze groep is door  op de hoogte gesteld van de transporten met vervuilde grond, 

dat nergens anders gestort mag worden, maar wel in de Schipperplas. Het blijkt om meerdere partijen te 

gaan waarvan een partij afzonderlijk een te hoge waarde zou hebben, maar gemengd met andere partijen 

blijft de vervuiling wel onder de gestelde norm. Hoe vreemd en verontrustend is dat? Omdat alles nu 

binnen de norm blijft is dit wel toegestaan. Ook zijn wij er achter gekomen dat er bentoniet geloosd 

wordt. Hoe kwalijk is dat voor de bodem en waterkwaliteit? 

Via verschillende kanalen hebben wij onze zorgen geuit en vragen gesteld.  Via emails aan projectleider 

Staatsbosbeheer met de gemeente Ommen als kopie-lezer. Via project “Stegeren Boert Door” bij de 

provincie en tijdens PPLG overleggen. Tijdens een R.O-overleg met LTO Vechtdal en de gemeente Ommen. 

Maar iedere keer krijgen wij te horen dat alles volgens wet en regelgeving gaat en alles binnen de norm 

blijft. 

 

Ook wordt in de correspondentie vaak geschreven dat de buurt bij de plannen betrokken is geweest door 

middel van 2 inloopbijeenkomsten op 22 november 2017 bij De Bootsman. Helaas hebben wij daar nooit 

een terugkoppeling over gehad en was het bij niemand in de buurt bekend dat de Nota Bodembeheer in 

jul/sept 2019 ter inzage heeft gelegen bij het waterschapskantoor in Almelo. Er zijn toen ook geen 

zienswijzen ingediend en/of is er bezwaar gemaakt. Pas in augustus 2022 zijn wij als buurt door middel 

van een flyer op de hoogte gebracht van de voorgenomen werkzaamheden met betrekking tot de 

herinrichting van De Schippersplas. 



 

 

 

Wij stellen het zeer op prijs dat jullie wilden meewerken aan een keukentafelgesprek bij één van ons 

thuis. Dit gesprek heeft op 13 maart 2024 in Stegeren plaatsgevonden en daar waren diverse buren  en 

 en  van het waterschap bij aanwezig. Hier kregen wij de gelegenheid om ons 

verhaal te doen, onze zorgen te uiten en vragen te stellen. De beide heren hebben erg hun best gedaan 

om onze vragen te beantwoorden, maar de antwoorden hebben ons niet gerust gesteld. In tegendeel, ik 

ben juist meer ongerust geworden en ik kan niet begrijpen dat het waterschap hier aan mee werkt. Men is 

op de hoogte dat de grond licht vervuild is en willens en wetens wordt deze vervuilde grond gewoon in 

het water gedumpt. Want het blijft immers allemaal binnen de norm. Maar 220.000m3 licht vervuilde 

grond/bagger in een vijver van deze grootte vind ik best veel.  Wij als agrariërs moeten 3 meter van een 

slootkant afblijven omdat anders de waterkwaliteit in gevaar kan komen en een paar honderd meter 

verderop wordt bagger in de vijver gebracht. Het is gewoon niet uit te leggen, zeker niet met het oog op 

de Kaderrichtlijn Water waar iedereen aan moet voldoen. Als waterschap moet je dit toch niet willen? 

 

In de tussentijd hebben wij zelf water- en bodemmonsters laten nemen. Er is onder andere een monster 

genomen van het bentoniet en deze bevatte verontrustende waarden. Wij hebben begrepen dat het lozen 

van bentoniet gelukkig inmiddels (tijdelijk?) gestaakt is. 

 

Het is mij nog niet duidelijk hoe vaak er bij De Schippersplas bemonsterd wordt. In diverse stukken kom ik 

tegen dat het oppervlaktewater 2x per jaar op hetzelfde meetpunt wordt bemonsterd. En het grondwater 

van 3 peilbuizen rondom de plas worden 1 keer per jaar bemonsterd. In het gesprek van vanochtend werd 

er gezegd dat het grondwater 2 keer per jaar wordt bemonsterd. Wat is juist? Als het inderdaad 2 keer per 

jaar is, vind ik het eigenlijk nog te weinig en zie ik liever dat het grond- en oppervlaktewater in ieder geval  

per kwartaal wordt bemonsterd. En welke garanties kunnen jullie geven als het grondwater over 5 of 10 

jaar toch vervuild blijkt te zijn? Want dan ben je eigenlijk gewoon te laat en is het niet meer terug te 

draaien.  

 

Tijdens het gesprek van 13 maart is afgesproken dat het waterschap op zeer korte termijn een 

bijeenkomst belegt, waarbij hopelijk ook Staatsbosbeheer aanschuift, want wij horen graag ook hun kant 

van het verhaal. Tevens hebben wij verzocht om in de tussentijd het project op te schorten, totdat er 

meer duidelijkheid is, maar dat is blijkbaar niet mogelijk.  

 

Nogmaals wat er nu gebeurt met de hele herinrichting van De Schippersplas kunnen wij totaal niet rijmen 

met de Kaderrichtlijn Water (KRW) waar iedereen zich aan moet houden. Aangezien jullie missie “schoon, 

veilig en voldoende water” is en jullie ecologie en biologie hoog in het vaandel hebben staan, hopen wij 

dat het waterschap en Staatsbosbeheer snel tot inkeer komen en het gehele project stop gezet wordt! 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de groep Schippersplas. 




